

1990

c C.32 Consumer Protection Bureau Act/Loi sur l'Office de protection du consommateur

Ontario

© Queen's Printer for Ontario, 1990

Follow this and additional works at: <http://digitalcommons.osgoode.yorku.ca/rso>

Bibliographic Citation

Consumer Protection Bureau Act, RSO 1990, c C.32 / *Loi sur l'Office de protection du consommateur*, SRO 1990, c C.32

Repository Citation

Ontario (1990) "c C.32 Consumer Protection Bureau Act/Loi sur l'Office de protection du consommateur," *Ontario: Revised Statutes*: Vol. 1990: Iss. 2, Article 23.

Available at: <http://digitalcommons.osgoode.yorku.ca/rso/vol1990/iss2/23>

CHAPTER C.32

Consumer Protection Bureau Act

Consumer
Protection
Bureau

1. There shall be a branch of the Ministry of Consumer and Commercial Relations, to be known in English as the Consumer Protection Bureau and in French as Office de protection du consommateur. R.S.O. 1980, c. 88, s. 1 (1), *part, revised*.

Registrar

2. The Consumer Protection Bureau shall consist of the Registrar of the Consumer Protection Bureau and such other persons as are considered necessary. R.S.O. 1980, c. 88, s. 1 (1), *part, revised*.

Duties of
Consumer
Protection
Bureau

3. The Consumer Protection Bureau shall,

- (a) disseminate information for the purpose of educating and advising consumers respecting consumer protection and lending and borrowing practices;
- (b) receive and investigate complaints of conduct in contravention of legislation for the protection of consumers;
- (c) enforce legislation for the protection of consumers; and
- (d) perform any other duties given to it by any Act. R.S.O. 1980, c. 88, s. 1 (2).

CHAPITRE C.32

Loi sur l'Office de protection du consommateur

L'Office

1 Est maintenue une direction du ministère de la Consommation et du Commerce nommée Office de protection du consommateur en français et Consumer Protection Bureau en anglais. L.R.O. 1980, chap. 88, par. 1 (1), *en partie, révisé*.

Registraireur

2 L'Office de protection du consommateur se compose du registraireur de l'Office de protection du consommateur et des personnes jugées nécessaires. L.R.O. 1980, chap. 88, par. 1 (1), *en partie, révisé*.

Fonctions de
l'Office

3 L'Office de protection du consommateur est chargé :

- a) de diffuser de l'information afin de renseigner et d'aviser les consommateurs en matière de protection, notamment en ce qui concerne les pratiques relatives aux prêts et aux emprunts;
- b) de recueillir et d'examiner les plaintes relatives aux pratiques contraires aux lois sur la protection du consommateur;
- c) de mettre en application les lois sur la protection du consommateur;
- d) d'exécuter toute autre fonction dont il est chargé en vertu d'autres lois. L.R.O. 1980, chap. 88, par. 1 (2).